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م2023مارس 31النتائج المالية الأولية للربع الأول المنتهي في 

Interim financial results for Q1 ending on March. 31, 2023

لكرام أن تعلن لمساهميها ا( ساسكو)يسر الشركة السعودية لخدمات السيارات والمعدات 

:على النحو التاليم 2023مارس 31للربع الأول المنتهي في عن نتائجها المالية الأولية 

ريالمليون1,272مقابلريالمليون2,220الحاليالعاممنالأولالربعإيراداتبلغت•

السابقللربعريالمليون2,274ومقابل%74نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربع

.%2إنخفاضبنسبة

للربعريالمليون40مقابلريالمليون81الحاليالعاممنالأولللربعالربحاجماليبلغ•

بنسبةالسابقللربعريالمليون82ومقابل%101نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثل

.%2إنخفاض

ريالمليون25مقابلريالمليون51الحاليالعاممنالأولللربعالتشغيليالربحبلغ•

السابقللربعريالمليون55ومقابل%104إرتفاعبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربع

.%7إنخفاضبنسبة

8مقابلريالمليون14الحاليالعاممنالأولللربعوالضريبةالزكاةبعدالربحصافيبلغ•

للربعريالمليون28ومقابل%75نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريالمليون

.%51إنخفاضبنسبةالسابق

مليون13مقابلريالمليون14الحاليالعاممنالأولللربعالشاملالدخلإجماليبلغ•

السابقللربعريالمليون33ومقابل%9نموبنسبةالسابقالعاممنالمماثلللربعريال

.%57إنخفاضبنسبة

SASCO pleased to announce to its valued shareholders its interim financial

results for Q1 ending on March. 31, 2023, as follows:

• Revenues for Q1 2023 amounted to 2,220 million riyals compared to 1,272 million

riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate of 74% and

2,274 million riyals for Q4 2022, with a decrease of 2%.

• Total profit for Q1 2023 amounted to 81 million riyals compared to 40 million riyals

for the same quarter of the previous year with a growth rate of 101% and 82

million riyals for Q4 2022, with a decrease of 2%.

• Operating profit for Q1 2023 amounted to 51 million riyals compared to 25 million

riyals for the same quarter of the previous year, with a growth rate of 104%, and

55 million riyals for Q4 2022, with a decrease of 7%.

• Net profit after zakat and tax for Q1 2023 amounted to 14 million riyals compared

to 8 million riyals for the same quarter of the previous year with a growth rate of

75% and 28 million riyals for Q4 2022, with a decrease of 51%.

• Total comprehensive income for Q1 2023 amounted to 14 million riyals, compared

to 13 million riyals for the same quarter of the previous year, with a growth rate of

9%, and 33 million riyals for Q4 2022, with decrease of 57%.
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Interim financial results for Q1 ending on March. 31, 2023

فيالمنتهيةللفترة((EBITDAوالإطفاءاتوالإهلاكوالزكاةالفوائدخصمقبلالربحبلغ•

قالسابالعاممنالمماثلةللفترةريالمليون44مقابلريالمليون87م2023مارس31

.%98إرتفاعبنسبة

ريال0.13مقابلريال0.23م2023مارس31فيالمنتهيةللفترةالسهمربحيةبلغت•

.السابقالعاممنالمماثلةللفترة

• EBITDA for the period ended on March. 31,2023 amounted to 87 million riyals,

compared to 44 million riyals for the same period of the previous year, with a growth

rate of 98%.

• Earnings per share for the period ended on March. 31,2023 amounted to 0.23 SR

compared to 0.13 SR for the same period of the previous year.
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م2023مارس 31اللترات المباعة حتى 

Liters sold until March 31, 2023
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بعالرمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالإرتفاعسببيعود•

إجماليإرتفاعإلىأدىوالذيالمبيعاتإرتفاعإلىالسابقالعاممنالمماثل

الأخرىالإيراداتإرتفاعإلىبالإضافةالرئيسيةالعملياتمنوالدخلالربح

والمصاريفوالإداريةالعموميةالمصاريفإرتفاعمنالرغمعلىوذلك

الخاصلزكاةاومصروفالتمويلوتكاليفالإئتمانخسائرومخصصالتسويقية

.م2018وحتىم2014منللأعوامالزكويبالربط

ربعالمعمقارنةالحاليالربعخلالالربحصافيفيالإنخفاضسببيعود•

والإئتمانيةالخسائرمخصصوإرتفاع%2بنسبةالمبيعاتإنخفاضإلىالسابق

م2014منللأعوامالزكويبالربطوالخاصالزكاةومصروفالتمويلتكاليف

منالرغمعلىوذلكالإستثماراتمنالأرباحتوزيعاتوإنخفاضم2018وحتى

.الأخرىالإيراداتوإرتفاعوالتسويقيةالعموميةالمصاريفإنخفاض

• The reason for increase in net profit during the current quarter

compared to the same quarter of the previous year is due to increase

in sales which led to increase in total profit and income from main

operations, in addition to increase in other revenues, despite increase

in G&A expenses, marketing expenses, provision for credit losses,

financing costs, and zakat expenses related to the zakat assessment

for the years from 2014 to 2018 .

• The reason for a decrease in net profit during the current quarter

compared to the previous quarter is due to the decrease in sales by

2%, and the increase in a provision for credit losses and the zakat

expense related to the zakat assessment for the years from 2014 to

2018, and the decrease in dividends from investments, despite the

decrease in G&A, marketing expenses and the increase Other revenue.

م2023مارس 31النتائج المالية الأولية للربع الأول المنتهي في 
Interim financial results for Q1 ending on March. 31, 2023
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(حجم الأسطول/عدد المواقع)معلومات تشغيلية 

Operational information  No of Location /fleet size 

(ساسكو ونفط)المحطات والأسطول * 

* Stations and fleet (SASCO and Naft)
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